
ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 

 Palma, 9 de juny de 2016 

(Acta aprovada dia 28/06/2017) 

 

 

 
 

1 

 

 

Lloc:                      Sala d’actes de la FELIB 

Començament:    11.10 h 

Acabament:         12.20 h 

 

Assistents:            

 

Sra. Aina Maria Munar Isern Batlessa d’Alaró 

Sr. Antoni Mir Llabrés  Batle d’Alcúdia 

Sra. Maria Antònia Mulet Vich Batlessa d’Algaida 

Sra. Katia Rouarch Regidora de l’ajuntament d’Andratx 

Sr. Joan Ribot Mayol Batle d’Ariany 

Sra. Liniu Siquier Capó Batlessa de Búger 

Sr. Alfonso Rodríguez Badal Batle de Calvià 

Sr. Sebastià Sagreras Ballester  Batle de Campos 

Sr. Rafel Fernández Mallol  Batle  de Capdepera 

Sr. Antoni Salas Roca  Batle de Costitx 

Sra. Magdalena López Vallespir   Batlessa de Deià 

Sr. Joan Ribas Ferrer Regidor de l’ajuntament d’Eivissa 

Sra. Maria Ramón Salas Batlessa d’Esporles 

Sr. Bartomeu Jover Sánchez Batle d’Estellencs 

Sr. Antoni Aguiló Amengual Batle de Fornalutx  

Sr. Gregorio Ferrà Frau Regidor de l’ajuntament d’Inca 

Sr. Antoni Bennàssar Pol Batle de Lloret de Vistalegre 

Sr. Bartomeu Moyà Ferragut Batle de Lloseta 

Sr. Joan Ramis Ramis Tinent de batle de l’ajuntament de Llubí 
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Sr. Bernadí Vives Cardona Tinent de batle de l’ajuntament de Llucmajor 

Sr. Pedro Rosselló Cerdà Batle de Manacor 

Sr. Guillem Villalonga Ramonell Batle de Mancor de la Vall 

Sra. Conxa Juanola Pons Batlessa de Maó  

Sr. Antoni Mulet Campins  Batle de Maria de la Salut  

Sr. Joan Francesc Canyelles Garau Batle de Marratxí  

Sr. Joan Verger Rossinyol  Batle de Montuïri 

Sr. Adrian García Campos Regidor de l’ajuntament de Palma  

Sr. Miquel Santandreu Bestard Regidor de l’ajuntament de Petra 

Sr. Gabriel Ferrà Martorell  Batle de Puigpunyent 

Sr. Biel Ferragut Mir Batle de Sa Pobla  

Sr. Juan José Ferrer Martínez Tinent de batle de l’ajuntament de Sant Antoni de             

Portmany  

Sr. Antoni Marí Marí  Batle de Sant Joan de Labritja  

Sr. Josep Marí Ribas Batle de Sant Josep de Sa Talaia 

Sr. Llorenç Carrretero Tudurí Regidor de l’ajuntament de Sant Lluís 

Sr. Vicent Marí Torres Batle de Santa Eulària des Riu   

Sr. Llorenç Galmés Verger Batle de Santanyí 

Sr. Joan Carles Verd Cirer Batle de Sencelles 

Sr. Jaume Servera Servera Batle de Sóller  

Sr. Nadal Torres Bujosa Batle de Valldemossa  

Sr. Joan Manera Jaume Director Insular de Cooperació Local del Consell 

de Mallorca  

Hble. Sr. Jaume Ferrer Ribas  President del Consell Insular de Formentera               

(videoconferència)  
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Varen excusar l’absència: 

 

Sra. Misericòrdia Sugrañes Bareny Batlessa d’Alaior 

Sr. Bartomeu Gili Nadal  Batle d’Artà 

Sr. Mateu Ferrà Bestard Batle de Banyalbufar  

Sr. Jeroni Salom Munar Batle de Binissalem 

Sr. Andreu Bujosa Bestard Batle de Bunyola 

Sra. Magdalena Solivellas Mairata Batlessa de Campanet 

Sra. Joana Maria Gomila Lluch Batlessa de Ciutadella 

Sr. Andreu Isern Pol Batle de Consell 

Sr. Lluis Camps Pons Batle d’Es Castell 

Sr. Francisco J. Ametller Pons Batle d’Es Mercadal 

Sr. Pere Moll Triay Batle d’Es Migjorn Gran 

Sr. Antoni Solivellas Estrany  Batle d’Escorca 

Sr. Joan Xamena Galmes Batle de Felanitx 

Sr. Josep Carreras Coll Batle de Ferreries 

Sr. Miquel Porquer Tugores Batle de Muro  

Sr. Miguel Àngel March Cerdà Batle de Pollença 

Sra. Francisca Mora Veny Batlessa de Porreres 

Sr. Pablo Pascual Tovar Batle de Sant Joan  

Sr. Mateu Puigros Sureda Batle de St. Llorenç des Cardassar  

Sr. Francisco Martorell Canals  Batle de Santa Eugènia 

Sr. Martí A. Torres Valls Batle de Santa Margalida 

Sr. Nicolau Canyelles Parets Batle de Santa Maria del Camí  

Sr. Joan Rotger Seguí Batle de Selva 

Sr. Bernat Roig Galmes Batle de Ses Salines 
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Sr. Josep Oliver Amengual Batle de Sineu  

Sra. Natàlia Troya Isern Batlessa de Son Servera 

Sr. Monserrat Roselló Nicolau Batle de Vilafranca de Bonany  

Hble Sra. Maite Salord Ripoll Presidenta del Consell Insular de Menorca 

Hble. Sr. Vicent Torres Guasch President del Consell Insular d’Eivissa 

 

 

Convidats assistents: 

 

Hble. Sra. Catalina Cladera i Crespí, consellera d’Hisenda i Administracions Públiques del Govern  

Sr. Joan Manera Jaume, Director insular de Desenvolupament Local del Consell de Mallorca. 
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Per indicació del president, el senyor Joan Carles Verd Cirer, us convoco a la reunió de 

l’Assemblea General Ordinària que tindrà lloc el proper dijous dia 9 de juny de 2016 a 

les 10.45 hores en primera convocatòria i a les 11.00 hores en segona convocatòria, a la 

sala d’actes de la FELIB amb l’ordre del dia següent: 

 

1. Benvinguda del President de la FELIB 

2. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

3. Rendició dels comptes anuals i de la memòria de l’exercici 2015. 

4. Proposta de modificació de les quotes dels membres associats. 

5. Aprovació de l’esborrany del pressupost exercici 2016. 

6. Precs i preguntes. 

 

 

Neus Serra Cañellas 

Secretaria General 

 

 

Palma, 31 de maig de 2016 

 

 

 
130/2016 

31/05/2016 
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Desenvolupament de la sessió 

 

1. Benvinguda del President de la FELIB. 

El president dóna la benvinguda a tots els assistents. Fa una breu exposició del que ha 

succeït durant aquest mig any de legislatura, recalcant que s’havia compromès a dur 

endavant tota una sèrie de projectes estratègics per posar en valor la funció de la FELIB 

en els distints àmbits municipals. Exposa que durant aquest mig any s’han posat en 

marxa distints projectes com el curs de regidors del que des de la FELIB es valora molt 

positivament i del que es preveu una continuïtat amb la realització de cursos d’àmbit més 

general i d’actualització de coneixements. Comenta també que, pel proper curs, la FELIB 

organitzarà la formació de tots aquells ajuntaments de menys de 200 treballadors i  pels 

de més de 200 treballadors que ho desitgin. Explica que la novetat per aquest curs és la 

incorporació de formació pel personal de les brigades en quant a prevenció de riscs 

laborals, tractament fitosanitari, manteniment de poliesportius, manteniment de mobiliari 

urbà, manteniment de piscines municipals, i un darrer de conducció de maquinària. 

Explica que aquests darrers cursos es realitzaran al centre integrat de formació 

professional Joan Taix de Sa Pobla, on la formació està vinculada a la Conselleria 

d’Educació i Universitat en quan a la titulació expedida i es pretén vincular amb la 

Conselleria de Treball, Comerç i Indústria. 

Continua explicant que al darrer consell executiu de la FELIB s’aprovà la creació d’una 

central de compres des de la Federació, per tal d’aconseguir millors preus en distints 

àmbits.  

Exposa que tant la informació de formació com les circulars estan penjades a la pàgina 

web, i que també s’està treballant en distintes publicacions que ja estan bastant 

avançades. Comenta que s’ha iniciat la secció de projectes europeus i dóna la paraula al 

senyor Pedro Bofill, assessor jurídic de la FELIB que fa una breu exposició de com es 

durà a terme aquesta sessió.  

El president continua explicant que a part de la presència de la FELIB a totes les 

comissions externes, també es treballa per millorar els fons de cooperació local del 

Govern de les Illes Balears.  

I finalment, exposa que són molts els ajuntaments que, al seu terme municipal, tenen 

algun nucli, urbanització, etc, que malgrat estar qualificats i consolidats com a sòls urbans 

als planejaments, per diverses raons, no disposen d’un sistema d’evacuació d’aigües 

residuals connectat al clavegueram. Comenta que la legislació vigent prohibeix 
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l’atorgament de llicències, certificats de final d’obra i cèl·lules d’habitabilitat per a 

habitatges unifamiliars que no disposin del sistema d’evacuació a través del clavegueram. 

No obstant això, la Llei d’ordenació i ús del sòl de les Illes Balears, a través de la seva 

disposició transitòria quarta, estableix una pròrroga de 3 anys des del 21 de juny de 2013, 

pròrroga que està pròxima a vèncer. S’enviarà a tots els ajuntaments perquè el batle o 

batlessa signi un escrit, si es considera adient, per demanar una pròrroga de la moratòria.  

 

 

2. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

El president demana conformitat als assistents per aprovar l’acta de dia 11 de setembre de 

2015. Els assistents es donen per assabentats i l’acta s’aprova per unanimitat. 

 

 

3. Rendició de comptes anuals i de la memòria de l’exercici 2015. 

El president dóna la paraula a la senyora Fàtima Lladó, responsable del departament 

comptable de la FELIB, que presenta la rendició dels comptes anuals de l’exercici 2015.  

 

La senyora Lladó puntualitza que la Federació és una associació sense finalitat lucrativa i 

està declarada entitat d’utilitat pública des de l’any 1993. És per això que any rere any està 

obligada a rendir comptes de l’exercici davant el Registre d’Associacions del Govern de les 

Illes Balears i del Ministeri de l’Interior. Fa incidència que des de la Federació s’ha fet un 

important esforç d’austeritat pressupostària i de contenció de la despesa i que finalment, 

s’han complit els càlculs. Estam davant una entitat sense finalitat lucrativa allà on l’obtenció 

de beneficis no és un objectiu prioritari. Informa que d’acord amb els estatuts socials, el 

Consell Executiu ha acomplit la resolució de l’Assemblea General ordinària de 23.02.15, 

quant al projecte de pressupost per a l’exercici 2015. Destacant que el 2015 ha estat un 

any electoral i per això la composició dels òrgans directius han canviat durant l’any. Les 

modificacions s’han inscrit en el Registre d’Associacions de les Illes Balears. 

 

CAPÍTOL D’INGRESSOS LIQUIDATS. 

La senyora Lladó informa que les subvencions finalistes de les administracions públiques 

suposen el percentatge més alt del capítol d’ingressos totals (64,48%).  Les subvencions 

s’imputen a l’exercici en què s’han concedit. Comenta que si es compara amb l’exercici 

2014, el decrement de les subvencions es pot xifrar en el 19,78%. L’origen d’aquesta 
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manca de finançament es deu al fet que des de l’EBAP no es va publicar la convocatòria 

de subvenció destinada al Pla de Formació i del qual erem beneficiaris ininterrompudament 

des de l’any 1995. Únicament la subvenció atorgada en aquest exercici és la del Govern de 

200.000,00 euros destinada a complir el programa d’activitats i les finalitats federatives 

(resolució de 5 de març de 2015 del conseller d’Administracions Públiques del Govern de 

les Illes Balears). 

 

La senyora Lladó, continua explicant que, per altra part, la partida d’ingressos corresponent 

a les quotes dels membres associats 2015 ha reportat 155.737,11 euros —43,6% dels 

ingressos totals executats. Comenta que si es compara amb el 2014, també ha suposat un 

decrement de 5.984,16 euros, donat que 3 ajuntaments (Alcúdia, Campos i Eivissa) han 

baixat de tram d’habitants, d’acord amb la darrera revisió del padró (Font INE). La principal 

desviació respecte a l’import pressupostat del capítol d’ingressos ha estat causada per 

decrement de la subvenció no rebuda de l’EBAP pel tema de formació. També els 

ingressos financers han augmentat lleugerament gairebé per mor de la remuneració del 

saldo del compte corrent. 

 

CAPÍTOL DE DESPESES EXECUTADES. 

La senyora Lladó, explica que en quant el capítol de despeses generals, s’ha seguit un 

control exhaustiu de les diferents partides. No s’ha fet cap inversió en immobilitzat i no es 

disposa de cap operació de préstec amb cap entitat financera. Comenta que la principal 

desviació al alça d’aquest capítol entre el pressupostat i la despesa real apareix a l’epígraf 

Despeses de personal. 

Exposa que cal destacar la congelació salarial pel 2015. Seguint la recomanació directa de 

la FEMP, no es van incrementar les retribucions del personal respecte a les vigents a 

31.12.2014, d’acord amb l’article 20 de la Llei 36/2014, de 26 de desembre, de 

pressupostos generals de l’Estat per al 2015. També, les retribucions del Departament de 

Formació no s’han pogut imputar com a despeses de suport a la gestió del Pla de Formació 

i conseqüentment han augmentat la partida general de les Despeses de personal. 

A més, s’inclouen, a partir del mes d’octubre, els emoluments de la nova secretària general 

contractada per a la nova legislatura 2015-2019 i que han afectat a la previsió 

pressupostària. 

Seguint les instruccions del Govern central es va reintegrar als treballadors una part de la 

paga extra suprimida de 2012. 
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La plantilla mitjana de treballadors contractats actualitzada és de 8. 

 

Informa que la principal desviació a la baixa de les despeses està a l’epígraf despeses de 

representació: s’han minimitzat els desplaçaments i les indemnitzacions per assistència 

dels càrrecs electes a les reunions convocades. 

També, cal destacar la reducció de les despeses dels subministraments, de 

l’aprovisionament d’oficina i de la correspondència. 

 

Finalment, la senyora Lladó explica que la diferència entre els ingressos i les despeses 

generals executades és positiva de 1.862,41 euros.  Però no obstant això, a aquest import 

li hem d’aplicar les correccions tècniques obligatòries (amortització comptable i fons de 

reversió) que rebaixaran el resultat, encara que aquesta despesa no suposarà en cap cas 

una sortida de diners. Així, el resultat pressupostari de l’exercici serà de -19.222,55 euros. 

Igualment, aquest serà l’excedent comptable final (sumatori entre el resultat pressupostari 

anterior, la devolució de finançament i l’import de les inversions efectuades) que passarà a 

formar part del net patrimonial. 

En resum, el superàvit de funcionament de +1.862,41 euros reforça el superàvit financer i 

la diferència pressupostària final (de -19.425,94 euros) no afecta substancialment al bon 

funcionament ni la tresoreria a la Federació. En tot cas, només afectaria a llarg termini i a 

l’hora de lliurar, si escau, la seu social a la propietat. 

 

Vegeu l’ANNEX Rendició dels comptes anuals del 2015. 

 

 

A continuació, pren la paraula la senyora Neus Serra, secretària general de la FELIB, 

saludant a tots els assistents i informant  que a la documentació facilitada es troba un CD 

amb la memòria anual del 2015. Fa una breu exposició recalcant que durant aquest any 

la FELIB ha estat composta de tres presidents, primer del senyor Joan Albertí, batle de 

Fornalutx, després pel senyor Vicent Marí, batle de Santa Eulària del Riu i actualment 

vicepresident segon de la Federació i arrel del procés electoral del 11 de setembre, 

ostenta actualment el càrrec el senyor Joan Carles Verd, batle de Sencelles. Exposa que 

malgrat tots aquests canvis la Federació ha mantingut la seva activitat diària amb 

normalitat i recalca que malgrat durant l’any 2015 no es rebé la subvenció pel pla de 

formació, des de la FELIB es realitzà en fons propis, destacant l’aula de regidors. 
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Continua explicant que pel que fa a la representació de la FELIB a òrgans de decisió, tan 

autonòmics com insulars, cal destacar la presència a les comissions més rellevants, tals 

com l’agència de disciplina urbanística, la comissió de medi ambient, el consell de 

direcció del SOIB, la mesa d’habitatge de les Illes Balears, i a la comissió de treball per la 

modificació de la LOUS.  

Exposa que també durant aquest any 2015 la FELIB ha gaudit de la presència de tot un 

seguit de càrrecs públics per tractar i/o donar a conèixer distints temes d’actualitat pels 

municipis.  

Recalca que es realitzaren tot un seguit de jornades municipals, tals com la sessió 

destinada a la captació de finançaments europeus, i de la que sorgí la idea del programa 

europeu que ha exposat el senyor Pedro Bofill, la jornada de la gestió municipal de 

platges i la celebrada per l’adaptació de les pàgines web dels municipis a la Llei de 

Transparència, entre altres.   

Comenta que pel que fa als serveis jurídics de la FELIB han desenvolupat la seva tasca 

habitual de recolzament als òrgans de direcció i assessorament, així com l’activitat 

relacionada a la presentació d’al·legacions a la normativa relacionada amb els nostres 

municipis.  

S’aprova la rendició de comptes anuals i de la memòria de l’exercici 2015 per unanimitat 

dels assistents. 

 

  

4. Proposta de modificació de les quotes dels membres associats. 

Pren la paraula el president informant que aquesta proposta s’aprovà al consell executiu 

del 26 de febrer, recalcant que la federació tenia congelades les quotes des de l’any 2009 

i informant que la subvenció rebuda per part del Govern de les Illes Balears del 2009 a 

l’actualitat es just la meitat, passant de 400.000 euros a 200.000 euros. Comenta que les 

quotes dels municipis i la subvenció del Govern són les úniques entrades monetàries que 

rep la Federació, i que l’únic objectiu és poder oferir un major servei a tots els municipis.  

S’aprova per unanimitat dels assistents.  

 

 

5. Aprovació de l’esborrany del pressupost exercici 2016. 

El president dóna la paraula a la senyora Fàtima Lladó per explicar les línies generals i el 

detall algunes de les partides que formen part de la proposta de pressupost 2016.  
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La senyora Lladó informa que el pressupost anual és un document orientatiu dels 

ingressos i les despeses que es realitzarà la Federació durant aquest any. Es tracta d’un 

pressupost senzill, amb una estimació molt ajustada i que permetrà assolir els objectius 

fixats i avaluar l’actuació duta a terme. Explica que la proposta del pressupost puja a la 

xifra de 437.210,00 euros. És un pressupost equilibrat i com és natural la major part de 

les partides existents en el pressupost de 2015 tenen continuïtat en el pressupost actual. 

En tot cas, serà l’Assemblea General que l’haurà d’aprovar, si escau. Per altra part, es 

ressenya que no tenim cap operació de préstec amb entitat financera alguna. 

 

— Capítol de despeses pressupostades 

Quant les despeses, s’han pressupostat d’acord amb els ingressos previstos. 

 

El capítol de personal segueix tenint el major pes en el conjunt del pressupost. 

S’ha aplicat l’increment de l’1% de les retribucions del personal respecte a les vigents a 

31/12/2015, d’acord amb l’article 24 de la Llei 48/2015, de 29 de desembre, de 

Pressupostos Generals de l’Estat per al 2016.  

La plantilla de treballadors actualitzada és de 8 i ha variat respecte a l’any anterior, per 

mor de la contractació d’una persona per cobrir la secretaria general. 

També s’ha previst, seguint les instruccions del Govern central recuperar la part pendent 

de la paga extra suprimida de 2012. 

 

Destacar que les retribucions del Departament de Formació s’ha imputat íntegrament com 

a despeses de personal. En el cas que ens atorguin una subvenció per formació, es 

podran imputar com a despeses generals i de suport a la gestió del pla i això suposarà 

una minva en l’epígraf Despeses Personal Laboral. 

 

Destacar que al subcompte Despeses de representació s’han augmentat per mor de 

l’increment dels membres que formau el Consell Executiu i la Comissió Permanent. 

 

Per altra part, s’han pressupostat algunes despeses que no figuraven l’exercici anterior: 

-Assessorament professional: el disseny per renovació de la pàgina web FELIB. 

-Jornades formatives: les despeses derivades de l’Aula de Regidors (4.970 euros) 

-Subministraments: s’ha afegit el servei de videoconferència. 
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-Estudis i treballs tècnics: l’edició del diferents manuals de la Guia pràctica de nous 

regidors. 

-S’ha previst dins la Inversió en immobilitzat, l’adquisició d’un projector per rotura sense 

possibilitat de reparació de l’anterior. 

 

 

— Capítol d’ingressos pressupostats 

Per cobrir les despeses detallades abans, es necessitarà del capítol dels  ingressos i que 

segurament s’haurà de treballar ben bé fins a final d’any per aconseguir el finançament 

pressupostat. 

 

Les subvencions a l’explotació rebudes de l’Administració pública s’imputen íntegrament a 

l’exercici en el qual se n’ha notificat l’aprovació. 

La transferència que s’ha sol·licitat al Govern autonòmic és de 200.000,00 euros, l’import 

del qual és el mateix que el concedit l’any passat. Aquesta subvenció es destinarà al 

compliment de les finalitats que s’estableixen als Estatuts de la Federació. 

 

Per altra part, no hem anotat, per incertesa, la subvenció per dur a terme l’execució del 

pla de formació contínua a l’EBAP a proposta de la Comissió Paritària de Formació per a 

l’Ocupació de l’Administració Local de la CAIB. 

 

Quant les quotes ordinàries dels associats, suposen el 49,9% i van en funció del nombre 

d’habitants del seu municipi.  

També hem revisat la darrera actualització de les dades del padró d’habitants de 

01/01/2015 de l’INE publicat al gener de 2016: no hi ha cap ajuntament que canviï de tram 

ni al alta ni a la baixa. 

L’article 49 dels nostres estatuts socials possibilita actualitzar-les anualment d’acord amb 

la taxa interanual de l’IPC a les Illes Balears.  

 

És per això que vos presentam una proposta d’augment de les aportacions econòmiques 

dels membres pel 2016 que suma 218.200,00 euros. 

Inclouria l’actualització de l’IPC, donat que les quotes estaven congelades des del 2009 i 

també la repercussió de les despeses de l’Aula d’electes i altres despeses derivades. I 

finalment, s’ha aprofitat per aplicar un arrodoniment de les aportacions. 
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ESTATUTS FELIB (article 18) 
QUOTA 

ANUAL 2015 
PROPOSTA 

2016 

Municipis de < 2.500 habitants 448,82 700,00 

Municipis de 2.500 a 4.999 habitants 748,02 1.100,00 

Municipis de 5.000 a 9.999 habitants 1.496,03 2.100,00 

Municipis de 10.000 a 19.999 hab. 2.992,06 4.100,00 

Municipis de 20.000 a 49.999 hab. 4.488,10 6.200,00 

Municipis de > 50.000 habitants 7.480,16 10.500,00 

Cada consell insular 7.480,16 10.500,00 

 

El president afegeix que des de la FELIB s’ha d’anar treballant per aconseguir una 

diversificació d’ingressos i aconseguir finançament des del sector privat, mitjançant la 

central de compres, taxes per ús de la sala d’actes a empreses privades i en cap cas a 

entitats públiques, ja sia amb videoconferència o sense.  

 

Finalment, el president demana l’opinió dels membres assistents. La proposta s’aprova 

per unanimitat, sense cap objecció dels assistents. 

 

Vegeu el quadre del projecte de pressupost 2016 que es transcriu a continuació. 

 

 

 



ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA 

 Palma, 9 de juny de 2016 

(Acta aprovada dia 28/06/2017) 

 

 

 
 

14 

 

 

 

 

 

Pressupost                                           
2015 

Execució 
31/12/15 

Pressupost                                           
2016 

% 
Pres. 

INGRESSOS 
GENERALS 

357.237,11 356.926,19 437.210,00 100% 

QUOTES ANUALS MEMBRES 
ASSOCIATS 

155.737,11 155.737,11 218.200,00 49,9% 

SUBVENCIÓ GOVERN ILLES 
BALEARS 

200.000,00 200.000,00 200.000,00 45,7% 

ALTRES SUBVENCIONS 
0,00 0,00 5.000,00 

1,1% 

INGRESSOS FINANCERS 1.000,00 1.189,08 3.000,00 0,7% 

ALTRES INGRESSOS 500,00 0,00 2.500,00 0,6% 

Ingressos per cessió aula i 
videoconferència         

Ingressos per sessions formatives         
INGRESSOS 
EXTRAORDINARIS 

    8.510,00 1,9% 

TOTAL 
INGRESSOS 
GENERALS 

357.237,11 356.926,19 437.210,00 100% 

INGRESSOS PLA 
FORMACIÓ 

90.000,00 0,00 0,00 0,0% 

Subvenció INAP – EBAP 90.000,00 0,00   
  

TOTAL INGRESSOS    447.237,11 356.926,19 437.210,00 - 
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Pressupost  
2015 

Execució 
31/12/15 

Pressupost 
2016 

% 
Pres. 

DESPESES 
GENERALS 

337.687,11 353.756,81 437.210,00 95,3% 

DESPESES PERSONAL LABORAL 295.000,00 320.169,76 360.860,00 78,7% 
Retribucions  224.000,00 246.031,27 275.860,00  
Seguretat Social 71.000,00 74.138,49 85.000,00  

ASSESSORAMENT PROFESSIONAL 11.117,12 10.784,23 16.100,00 3,5% 
Assessorament laboral 4.700,00 4.367,11 4.500,00  
Assessorament lingüístic 0,00 0,00 0,00  
Assessorament extern 0,00 0,00 0,00  
Equipament jurídic 0,00 0,00 100,00  
Tecnologia i Comunicació Mallorca 6.417,12 6.417,12 6.500,00  
Disseny renovació nova web - - 5.000,00  

COMUNICACIÓ  I RRPP 1.500,00 1.416,38 1.600,00 0,3% 

Subscripció premsa i diaris 1.500,00 1.416,38 1.600,00  

DESPESES REPRESENTACIÓ 14.000,00 10.455,61 24.400,00 5,3% 
Indemnització C. Executiu i C. Permanent 3.000,00 3.540,00 14.000,00  
Indemnització C. Externes i visites 7.500,00 3.540,00 5.000,00  
Indemnització Comissions internes 0,00 0,00 400,00  
Desplaçaments 3.500,00 3.375,61 5.000,00  

JORNADES INFORMATIVES, AULA ELECTES 1.000,00 29,95 4.970,00 1,1% 

APROV. OFICINA - CORRESPONDÈNCIA 7.000,00 6.667,13 6.000,00 1,3% 

SUBMINISTRAMENTS 5.500,00 4.043,38 12.180,00 2,7% 
ESTUDIS i TREBALLS TÈCNICS - GUIA 
DE NOUS REGIDORS 

0,00 0,00 7.500,00 1,6% 

REPARACIONS IMMOBILITZAT 500,00 80,41 500,00 0,1% 

ALTRES DESPESES   569,99 109,96 100,00 0,0% 

INVERSIÓ IMMOBILITZAT 1.500,00 0,00 3.000,00 0,7% 

TOTAL DESPESES GENERALS 337.687,11 353.756,81 437.210,00 95,3% 

DIFERÈNCIA  19.550,00 3.169,38 0,00   
DESPESES PLA FORMACIÓ 90.000,00 1.306,97 0,00 0,0% 

CORRECCIONS TÈCNIQUES 19.550,00 21.084,96 21.350,00 4,7% 

Amortització immobilitzat 7.900,00 9.460,58 9.700,00  
Fons de reversió (obres seu social) 11.650,00 11.624,38 11.650,00  

TOTAL INCLOU CORRECCIONS 447.237,11 376.148,74 458.560,00 - 
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6. Precs i preguntes  

 

La senyora Conxa Juanola, batlessa de Maó, exposa que malgrat el nombre de població 

del Consell de Mallorca, Menorca i Eivissa és molt diversa entre sí, l’import de la quota 

anual com a membres associats a la FELIB és la mateixa, i considera que s’haria de tenir 

en compte pel proper any.  

Continua informant que, al seu parer, el percentatge dins el capítol de despeses dedicat a 

personal és molt elevat ja que per entitats sense ànim de lucre, es recomana que no sia 

superior al 60 per cent, i respecte a l’any anterior ha augmentat el 12 per cent. Fent incís 

que no  pretén crear polèmica i recalca que es valora molt positivament la tasca que 

realitza el personal de la FELIB. 

 

Pren la paraula el senyor Jaume Ferrer, president del Consell de Formentera, agraint la 

possibilitat d’assistir a l’assemblea general mitjançant videoconferència, i es mostra 

d’acord amb l’exposat per a senyora Juanola, ja que la població de Formentera s’assimila 

més a la població d’un ajuntament que a la dels demés consells insulars. 

 

El president pren la paraula informant que la quota del Consell de Formentera no 

s’assimila a la dels demés consells, sinó que està valorat com ajuntament. Fent referència 

a percentatge dedicat al capítol de despeses, el president informa que l’entitat no te altres 

despeses que no sien les de personal i subministraments i és per això que es veu tan 

elevat.  

 

El senyor Alfonso Badal, batle de Calvià, comenta que en quan a les quotes dels 

membres, es feu una distribució per trams de població posant un tram màxim que afecta 

per igual al municipi de Palma i Calvià, malgrat també la diferència de població és evident.  

 

La senyora Liniu Siquier, batlessa de Búger, sol·licita tenir constància, per escrit, dels 

llocs de treball de la FELIB, per qui estan ocupats, quines tasques es desenvolupen i quin 

cost repercuteix  a cada un. El president en pren nota i comenta que se’ls farà arribar.  

 

El senyor Joan Canyelles, batle de Marratxí, comenta que pel que fa a la Llei de 

Transparència, els ajuntaments en van molt endarrerits i la Federació hauria de donar 
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exemple. El president comenta que a la pàgina web de la Federació hi ha moltíssima 

informació disponible, i demana que si es detecta alguna mancança es faci arribar a la 

FELIB. 

El president dóna la paraula a la senyora Catalina Cladera i Crespí, consellera d’Hisenda i 

Administracions Públiques del Govern de les Illes Balears.   

La senyora Cladera pren la paraula saludant a tots els assistents i agraint en nom de la 

senyora Francina Armengol, Presidenta del Govern de les Illes Balears, la invitació a 

l’assemblea general de la FELIB, que els envia un missatge de coratge i d’esforç, i 

destaca la via de  col·laboració entre els ajuntaments i el Govern.  

La senyora Cladera informa que a part del seu càrrec al Govern, també és regidora de 

l’ajuntament de Sa Pobla i com a tal s’identifica molt amb les demandes i problemes que 

es troben els batles i regidors dels ajuntaments.  

Recalca que entra la conselleria d’Administracions Públiques i la FELIB sempre hi ha una 

via oberta de comunicació i col·laboració, i des del Govern són conscients dels problemes 

dels ajuntaments tals com de finançament, de competències, seguretat referent a policies 

locals i formació a través de l’EBAP per a una major motivació dels treballadors. Explica 

que malgrat les dificultats a nivell financer i moltes restriccions des del Govern Central, el 

Govern ha intentat fer un gir amb les polítiques públiques.  Exposa que pel que fa al 0.7 

per cent de la Llei de Règim Local, actualment és molt difícil poder arribar-hi, però es 

compromet, cara al proper any, anar fent pases en aquest sentit i que el Fons de 

cooperació d’enguany sia de la mateixa quantia que varen percebre cada un dels 

ajuntaments l’any anterior.  

Recalca que durant aquests anys de crisis, els ajuntaments han petit moltes restriccions i 

la Llei Montoro obliga als ajuntaments amb  limitació de dèficit zero, quan els ajuntaments 

tenen superàvit i no poden fer cap tipus d’inversió. Comenta que ara s’està en un impàs a 

l’espera de les eleccions generals, però que aquest tema serà uns dels primers a tractar. 

Comenta també que s’està modificant la Llei de Funció Pública, que ja s’ha introduït el 

requisit del català, però que s’ampliarà l’abast de la Llei i serà aplicable als ajuntaments. I 

exposa que pel que fa referència a les clàusules socials, el Govern es preocupa de que 

les empreses que es contracten compleixin tota una sèrie de requisits i garanties amb els 

seus treballadors, i es convidarà als ajuntaments a que segueixin les mateixes directrius.  

Conclou agraint la confiança que disposen amb el Govern i dóna les gràcies a tots els 

assistents.  
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Sense mes assumptes a tractar, el president aixeca la sessió, de la qual estenc, com a 

secretària, aquesta acta. 

 

 

     Vist i plau 

             La secretària general                                                   El president  


